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Referat af bestyrelsesmøde den 12. juni 2024 

 

Til stede: Jacob, John, Waqas, Vagn, Jan 

 

Dagsorden 

 

1. Nyt fra formanden  

2. Nyt fra kassereren     

3. Nyt fra næstformanden  

4. Øvrigt 

5. Næste møde 

6. Evt. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Ad 1. 

Opfølgning på generalforsamlingen. Der henvises til referat.  

Der kom et par spørgsmål/kommentarer, som bestyrelsen har fulgt op på. Træer langs vejen 
ved Pilehusene er blevet høje. Kontakt til Grundejerforeningen Stadionparken. Disse træer er nu 

blevet beskåret. Der blev spurgt om haveaffald, papirsposer contra plastikposer. Det er 

undersøgt hos Vestforbrændingens kundeservice. Haveaffald kan afleveres i papirsposer (hvis 

der ikke er plads i containerne) – ikke i plastikposer.  

Regler for haveaffald er i øvrigt specificeret i vores brev om indkaldelse til fællesarbejde. 

 

Hjertestarter. Der har været drøftelser om evt. at tegne et serviceabonnement på vores 

hjertestarter. Der er indhentet oplysninger om dette. Priser og uddybning. Ifølge disse 
oplysninger får vi ikke mere sikkerhed om hjertestarterens funktionsniveau og tilstand. Vi har 

hidtil selv stået for at skifte batterier mm. indenfor de tidsrammer, der er opstillet fra firmaet, vi 
i sin tid købte hjertestarteren af. Der blev stemt om, hvorvidt vi skal tegne abonnement eller 

selv stå for service og tilsyn. Afstemning resulterede i 1 for og 4 imod tegning af 

serviceabonnement. Vi fortsætter altså med selv at servicere. 

 

Ad 2  

Økonomi er helt okay. Der er overført kr. 125.000 til en konto med højere forrentning. 

 

Ad 3 

Fællesarbejde i efteråret. 19 parceller deltog. Fremmøde generelt og håndtering af 

fællesarbejde og andre fælles opgaver drøftet.  

Datoer for fællesarbejde i efteråret 2024 er fastsat til 29.9. og 13.10. 

 

Ad 4 
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P-pladser. Der findes en alternativ plads til trailer. På pladsen, hvor trailer nu er placeret, 
opstilles et ”privat parkering” skilt, så det indikeres, at pladsen kun er til grundejerforeningens 

brug. 

 

Ad 5  

Næste møde ikke endeligt aftalt 

 

Ad 6 

Intet at nævne 

 

 

Referent 

 

Jan Lauridsen 

 

 

 

 

 


